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Kommunala pensionärsrådet 

 

Plats och tid Storstrand Kursgård  

  Tisdag 29 november 09:00-12:00 

 
 

Beslutande Sven-Gösta Pettersson, ordförande 

Robin Nilsson, PRO 

Benny Edlund, PRO 

Per-Olow Hedman, SKPF 

Inger Sjöström, SKPF 

Mona Wilsson, SPF Seniorerna 

Majvor Sjölund, Kommunstyrelsen 

Ellinor Sandlund, Socialnämnden 

Elisabeth Lindberg, Kultur, park- och fritidsnämnden  

 Marita Björkman-Forsman, Fastighets- och 

servicenämnden 

 

 
Övriga deltagare Helena Magnusson, avd.chef ordinärt boende  

Zara Berg, sekreterare 

Sandra Flygare Baas, trafikhandläggare Samhällsbyggnad  

Catharina Marklund, enhetschef Bemanningsenheten 

Anna Johansson, ekonom/controller Socialtjänsten 

Magdalena Jonsson, avd.chef SÄBO för äldre  

 

          

      
 

Utses att justera Inger Sjöström, SKPF 

 
       Paragrafer §35 - §48 

 

Sekreterare Zara Berg 

 
 

Ordförande Sven-Gösta Pettersson 

 
 

Justerande Inger Sjöström 

 

Förvaringsplats för  

protokollet                          Socialförvaltningen 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 
 

§ 35 

Mötets öppnande 

Mötet förklaras öppnat.  

 

§36 

Val av justerare 

Inger Sjöström, SKPF, utses att justera dagens protokoll. 

 

§37 

Godkännande av dagordningen 

Punkt 8 stryks då kommunchef Andreas Lind har fått förhinder. 

 

Dagordningen godkänns. 

 

§38 

Föregående mötesprotokoll  

Ingen har något att påpeka.  
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§39 

Sommaren 2022 

 
Anna Johansson, ekonom/controller Socialtjänsten och Catharina Marklund, enhetschef 

Bemanningsenheten var inbjudna för att berätta om sommaren 2022 inom Socialtjänsten. 

 

Se bilaga för att ta del av deras presentation.  

 

Bilaga 1 – Utvärdering sommaren 2022 

 

§40 

Utveckling av budget inom ÄO 

 

Anna Johansson, ekonom/controller Socialtjänsten, var även inbjuden för att berätta om 

budget. 

 

Se bilaga för att ta del av hennes presentation.  

 

Bilaga 2 – Äldreomsorgen utveckling ekonomi  

 

§41 

Parkeringstillstånd  

 

Rebecca Granström, enhetschef planeringsavdelningen Samhällsbyggnad och Sandra Flygare 

Baas, trafikhandläggare Samhällsbyggnad var inbjudna för att prata om parkeringstillstånd. 

Rebecca hade fått hörhinder så Sandra deltog ensam.  
 

Se bilaga för att ta del av hennes presentation.  

 

Bilaga 3 – Parkeringstillstånd för rörelsehindrad   
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§42 

Skogsgården  

 

Magdalena Jonsson, avdelningschef SÄBO för äldre, var inbjuden för att prata om 

Skogsgården.  
 

Munkberga flyttar över till Skogsgården och personalen där är utbildade och certifierade till 

att ha blivit ett Silviahem. Skogsgården kommer att ha 80 platser. 40 nya och 40 från 

Munkberga. 

 

Man tror att Skogsgården är klart för öppning januari 2025 men hoppas på hösten 2024. 

 

Se bilaga för att ta del av hennes presentation.  

Presentationen består av två olika punkter på dagordningen. 

 

Bilaga 4 & 5 – Skogsgården samt samarbete mellan LTU och SÄBO 

 

§43 

Projektet om demens mellan LTU och SÄBO 

 

Magdalena Jonsson, avdelningschef SÄBO för äldre, var även inbjuden för att prata om det 

etablerade samarbetet med Luleå Tekniska Universitetet (LTU) om demens.  

 

Man har gjort ett tjänsteköp och anlitat en professor som heter Karin Zingmark. Hennes 

forskningsämne är omvårdnad. Hon har arbetat 50 % med SÄBO för att utveckla 

arbetsmetoder och bemöta personer med demenssjukdom. Fler forskare har efter detta 

samarbete med Piteå kommun blivit intresserade av att fortsätta efterforska kring detta. 
 

Se bilaga för att ta del av hennes presentation.  

Presentationen består av två olika punkter på dagordningen.  

 

Bilaga 4 & 5 – Skogsgården samt samarbete mellan LTU och SÄBO 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§44 

Aktuell situation SÄBO 

 

Magdalena Jonssons, avdelningschef SÄBO för äldre, tredje punkt på dagordningen. Inbjuden 

för att prata om den aktuella situationen inom SÄBO för äldre. 

 

Hon säger att det är ungefär samma lika inom hela Socialtjänsten. Det har varit en tuff 

sommar. Första semesterperioden var lite lugnare än andra perioden. Man gick in i 

sommaren med personalbrist redan i första semesterperioden men det lyckades lösa sig 

första perioden, sen blev det kämpigare andra perioden med sjukdom och covid.  

 

Genom att ordinarie personal valde att ta semestererbjudandet och skjuta på sin semester så 

lyckades man rädda sommaren. Däremot skulle dessa personer då ha sin semester under 

hösten så man förlängde sommarproblematiken in i hösten. 

 

Det är fortsatt stora rekryteringsproblem, särskilt ute i byarna.  

 

Coviden ger sig inte. En del utbrott på husen men man blir inte lika sjuk längre och nu finns 

det rutiner så allt är lättare att hantera. SÄBO har under pandemin fått pausa en del 

verksamheter, utbildningar och träffar. Men man har nu återhämtat sig efter pandemin. 

 

Det har varit en del renoveringar och andra planerade renoveringar är på gång men det 

rullar på bra, man håller en bra takt i renoveringen.  

 

Köerna till en plats på SÄBO växer. 41 stycken i kö 28/11–2022. Fullt på Trädgårdens 

äldrecentra och Björkbacka.  

 

§45 

Mötesplan 2023 

 

Mötesplanen godkänns.  

 

§46 

Frågor från föreningarna 

 

Mona Wilson, SPF Seniorerna, nämner hemtjänstindex. 

Finns att läsa om här: www.hemtjanstindex.se  

 

 

 

http://www.hemtjanstindex.se/
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

§47 

Nämnderna har ordet  

 

Fastighets- och servicenämnden 

 

Marita berättar att hon inte kommer att fortsätta som ordförande. Ulf Hartman tar över.  

 

P-platser för timvikarier. Det finns idag ett kommuntillstånd för 150 kr i månaden för de som 

jobbar som timvikarier. Om man löser ut det parkeringstillstånden får man parkera och 

använda motorvärmare var man än jobbar i kommunen. Timvikarier som bara jobbar 1–2 

gånger i månaden, och bara vill betala för dessa få dagar, så finns det i dagsläget inget annat 

alternativ. Diskussion pågår kring hur det eventuellt ska gå att lösas på annat sätt, kanske 

någon form av dagbiljett.  

 

Kring mat så är det ökade livsmedelskostnader, 22 % prishöjning, vilket slår hårt. Man har 

gjort ett antal förändringar inom måltidsservice för att dra ner kostnaderna. Man har dragit 

ner alternativen på maträtter, nu är det ett alternativ till lunch. Man har sett ett mindre 

matsvinn med färre alternativ. Helger och middag så har man en generösare inställning och 

det är inga besparingar under högtider. Man har gjort nya upphandlingar, nu är det fler lokala 

än tidigare. Mejeriprodukter blir från Norrmejerier, färskt fikabröd kommer från Ica 

kvantum, chark och pålägg från Petterssons Charkuteri, ägg från Klöverbergsgården och palt 

från Piteortens Chark.  

 

Arbetet med Skogsgården går enligt plan. 

 

Igår på fullmäktigen tog man upp måltidstaxan. Se bifogade bilagor för att ta del av detta.  

 

Bilaga 6 – Taxa måltidsservice 

Bilaga 7 – §156 KF Taxa måltidsservice 

 

Samhällsbyggnadsnämnden 

 

Ingen från Samhällsbyggnadsnämnden var på plats. 

 

Kommunstyrelsen 

 

Det har varit val så budget var senarelagd. Politikens uppgift att bedöma vart pengarna ska. 

Alla förvaltningar har ökade kostnader och ökade ambitioner. Kommunstyrelsen beviljade 

igår ytterligare 9,2 miljoner kronor på ökad drift. Man måste prioritera bland alla behov som 

finns, allt ska fungera. Man kan inte bara satsa på en förvaltning.  
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

Kultur, park- och fritidsnämnden 

 

150 miljoner i budget. Godkänna investering, köpa in pistmaskin, laga kanten vid 

strömnäskanalen, bygga en hundrastgård och rusta utomhusarenan för friidrott.  

 

Det har stått stilla på parkavdelningen. Hoppas på ny parkchef snart. 

 

I övrigt så är många byggnader slitna och ansträngda.  

 

Problem som föreningar har efter pandemin och att överleva och komma i gång igen.  

 

Socialnämnden 

 

Beslut om förstudie för nytt SÄBO för äldre med placering i Öjebyn. Två tomter var med på 

den fördjupade översiktsplanen. En tomt vid Alfa och en tomt vid rättspsyk. Det finns för- 

och nackdelar med båda tomterna.  

 

Budget/VEP 

2023 kommer att bli ett kärvt år, men även ärvt 2024. 

34,5 miljoner kronor beräknat underskott efter 10 månader.  

 

§48 

Övriga frågor 

 

Ellinor Sandlund vill skicka med en idé till Socialnämnden. Det står tomma lokaler på Piteå 

sjukhus. Kommunen kan ta över dessa lokaler och använda sin egen personal. Då behöver 

man inte ta hem den färdigbehandlade patienten, man rullar bara över sängen till den 

avdelningen för fortsatt vård och omsorg.  

 

 

 

 

Mötet avslutas.  

 


